徵集收費 SUBMISSION FEE AND PAYMENT



Available for participants from all regions

類別 Category	公開組 PUBLIC GROUP		學生組 STUDENT GROUP	
	早鳥價* Early Bird Price*	正常價 Regular Price	早鳥價* Early Bird Price*	正常價 Regular Price
品牌形象設計 Branding	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40	HKD\$600 RMB¥560 USD\$80	HKD\$150 RMB¥140 USD\$20	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40
活動形象設計 Event Image	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40	HKD\$600 RMB¥560 USD\$80	HKD\$150 RMB¥140 USD\$20	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40
包裝設計 Packaging	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25
出版物設計 Publication	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥460 USD\$50	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25
海報設計(單件作品) Poster (Single)	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25
海報設計(系列作品) Poster (Series)	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$800 RMB¥720 USD\$100	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50
推廣及應用品設計 Promotion & Application Product	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$50 RMB¥45 USD\$8	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13
插畫(單件作品) Illustration (Single)	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25
插畫(系列作品) Illustration (Series)	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$800 RMB¥720 USD\$100	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50
線上介面及動態設計 Interface & Dynamic	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25	HKD\$400 RMB¥360 USD\$50	HKD\$100 RMB¥90 USD\$13	HKD\$200 RMB¥180 USD\$25
空間及環境圖形設計 Space & Environmental Graphic	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40	HKD\$600 RMB¥560 USD\$80	HKD\$150 RMB¥140 USD\$20	HKD\$300 RMB¥280 USD\$40

^{*}早鳥價截止日期為澳門時間7月22日 23:59(GMT +08:00),7月23日00:00(GMT +08:00)恢復正常價。
*Early Bird Prices end at 22 July 23:59 Macau time (GMT +08:00) and resume Regular Prices at 00:00 (GMT +08:00) on 23 July.

徵集收費 SUBMISSION FEE AND PAYMENT



Available for participants from all regions

條款及細則 TERMS AND CONDITION

- 参展作品必需為參賽者原創之設計作品,如經查獲抄襲、仿冒或盜取等行為,主辨單位有權取消其參賽資格;如作品已獲頒獎項,主辦單位將取消 其獲獎資格並追討已頒發之獎杯、獎金及得獎證書;
- 2. 主辦單位有權複製參賽作品於相關展覽、宣傳推廣及記錄使用,並擁有刊登於展覽印刷品及作品集上之權利;
- 3. 所有得獎者將經由電郵通知結果及郵寄實物詳情,得獎者需確保登記電郵正確無誤,收到通知後需按指示將作品寄送至指定地點以參與展覽展出, 所有運送費用均需由參賽者自行承擔,到付郵件將不予受理;
- 4. 獎杯及證書只開放予得獎者訂購,將於頒獎禮頒授;
- 5. 所有得獎者需跟從大會安排參與展出並確保作品及時送抵大會指定地點,參展作品如因製作不良或在搬運過程中損壞,得獎者需重新安排寄送而所 衍生之費用將由得獎者自行承擔;
- 6. 主辦單位將對參展作品作出適當的保護,但對任何因盜竊、火損或運輸而可能產生之損毀及遺失概不負任何責任;
- 7. 主辦單位有權抽選部份或全部優秀作品參加其他地區性或國際性的展覽,其他展覽活動或賽事所衍生之費用將由參賽者自行承擔;
- 8. 所有參展作品將不設退件;
- 9. 團體報名之所有成員,須事先自行分配各成員之權責及分工、獎項領取方式,主辦單位將不予涉入;
- 10. 凡報名參賽者,視為已充分瞭解並同意遵守上述各項條款及規則;
- 11. 主辦單位對賽事所有細則擁有全部解釋權及最終裁決權;倘有未盡事宜,主辦單位保留隨時調整內容之權利。
- 1. Entry must be original work of Applicant; if plagiarizing, counterfeiting or stealing is found, the Organizer reserve the right to disqualify the Entrant's entry; if the entry is already awarded, the reward as well as the award will be cancelled and returned.
- 2. The Organizer reserve the right of exhibits reproduction for promotional and recording purposes, and publishing exhibits in printed materials and collections of works;
- 3. All the winners will be notified by the registered email, which should be confirmed accurate; Works should be sent by courier according the instructions, all mailing expenses are responsible by the winners, freight collect is not accepted.
- 4. Award Trophy and Award Certificate are only opened for purchase for the Award Winners; mailing expenses are differ by regions and should be selected together with the order; Ordering system: http://payment.macaudesignaward.com/MDAward2023
 - The above regulations may be subject to change. Any updates will be announced on the official website.
 - When damage due to poor production or transportation that leads to impossible exhibit occurred, Entrant will need to arrange the transportation again and the extra expenses should be responsible solely and fully by the Entrant;
- 5. The Organizer will provide proper protect of the entry works, however, full risk and costs including but not limited to losses or potential damage due to theft, fire or transportation should be borne solely and fully by the Entrant;
- 6. The Organizer reserve the right to enter part of or all entries of shortlisted candidates into other regional or international exhibitions;
- 7. Entries will not be returned to Applicant;
- 8. The Organizer will not involved in the assignment of authorities for Entrant in group, including but not limited to the receipt of reward or award;
- 9. In submitting the Entrant's Registration Application, the Entrant fully and unreservedly agrees to all the terms, clauses and conditions as above:
- 10. The Organizer reserve right of interpretation and final jurisdiction of rules of this competition.